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UPRAVA ZA JAVNE NABAVKE 
  

Broj:    01-                                                                                                        Podgorica, 10.12.2018. 
godine 

 

Dostaviti: Predsjedniku, zamjeniku predsjednika i članovima Koordinacionog tijela 

 

PREDMET: Zapisnik sa Jedanaeste sjednice Koordinacionog tijela za praćenje i sprovođenje 
Strategije razvoja sistema javnih nabavki u Crnoj Gori za period 2016-2020. godine 

 

Sačinila: Svetlana Tomović – sekretar Koordinacionog tijela 
Verifikovao i odobrio: dr Mersad Mujević – predsjednik Koordinacionog tijela 

 

U prostorijama Zajednice opština Crne Gore je 10. decembra 2018. godine, sa početkom u 09:30 

časova, održana jedanaesta sjednica Koordinacionog tijela (KT) za praćenje i sprovođenje Strategije 

razvoja sistema javnih nabavki za period 2016 -2020. godine.  

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Koordinacionog tijela dr Mersad Mujević, direktor Uprave za 

javne nabavke, a pored predsjedavajućeg, prisustvovali su sledeći članovi: Svetlana Tomović, sekretar 

KT iz Uprave za javne nabavke; Marija Vulić iz Skupštine CG; Zoran Erceg, predstavnik Zajednice opština 

Crne Gore; Hivzo Kajević iz Uprave za inspekcijske poslove; Ljiljana Nikolić i Marija Popović iz Uprave 

za javne nabavke; Milovan Vujović iz Državne komisije za kontrolu postupaka javnih nabavki; Stevan 

Karadaglić iz Privredne komore Crne Gore; Ksenija Mirković iz Ministarstva javne uprave; Aleksandra 

Bulatović i Ana Petrović iz Ministarstva održivog razvoja i turizma. 

Jedanaestoj sjednici nijesu prisustvovali sledeći članovi Koordinacionog tijela:  Maja Mitrović i Tanja 

Janović iz Ministarstva finansija koje su pravdale odsustvo, kao ni Tanja Musterović, i Maja Jovanović 

iz Ministarstva finansija; Oliver Bodven iz Ministarstva pravde; Nenad Vujošević iz Vrhovnog državnog 

tužilaštva i Aleksandra Laković iz Ministarstva ekonomije.  

Nakon što je konstatovao da postoji kvorum za nesmetan rad, Predsjednik KT je otvorio sjednicu i 

predložio sljedeći dnevni red:  

1. Usvajanje zapisnika sa Desete sjednice; 

2. Analiza zaključaka sa prethodne sjednice Koordinacionog tijela, i upoznavanje KT sa 

preduzetim aktivnostima na realizaciji istih po nosiocima aktivnosti; 

3. Upoznavanje sa tekućim aktivnostima u oblasti javnih nabavki i aktivnostima na planu 

realizacije mjerila iz Pregovaračkog poglavlja 5 – Javne nabavke; 

4. Dogovor oko pripreme Izvještaja prema Evropskoj komisiji i Vladi CG; 

5. Ostalo. 
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Dnevni red je usvojen od strane svih prisutnih članova bez primjedbi.  

Predsjednik KT je izrazio zahvalnost članovima KT na pomoći pri izradi Izvještaja prema Vladi kao i 

Izvještaja za Poglavlje 5 – Javne nabavke, konstatujući da je ovo tijelo u najvećem dijelu odradilo svoj 

dio posla i ispunilo svoju misiju. Obavijestio je prisutne članove da su dva velika projekta u oblasti javnih 

nabavki potpisana i da u okviru prvog (Projekat čije se dvije komponente odnose na državnu pomoć i 

javne nabavke)slijedi rad na obimnoj podzakonskoj regulativi za koju je dat pravni osnov u novom 

Zakonu o javnim nabavkama koji je pred usvajanjem. Takođe ih je obavijestio da je održan početni 

sastanak sa konzorcijumom sa kojim je potpisan ugovor za implementaciju projekta vezanog za 

uvođenje elektronskih javnih nabavki, gdje je predstavljen obim posla i potrebe time koji će pratiti 

relaizaciju istog, ukazavši pri tome i na moguće izazove u toku implementacije, u prvom redu u smislu 

interoperabilnosti budućeg sistema sa elektronskim sistemima relevantnih institucija u zemlji 

(Ministarstvo ekonomije, Ministarstvo javne uprave, Ministarstvo finansija).    

U okviru Prve tačke Dnevnog reda, Zapisnik sa X sjednice KT je usvojen bez primjedbi. 

Druga tačka dnevnog reda 

Predsjednik KT je, povodom Zaključaka sa X sjednice KT, prisutne podsjetio na kritike i sugestije 

upućene Koordinacionom tijelu od strane Evropske komisije vezano za činjenicu da za veliki broj Mjera 

(56) Akcionog plana Strategije nije izrađena finansijska analiza. To je, po njegovim riječima, bio razlog 

izrade analize od strane UJN, iako od strane Vlade nije prepoznata potreba opredjelj ivanja sredstava 

Budžetom za implementaciju Strategije, već oslanjanje na različite donatore. Finansijska analiza je 

urađena po uzoru na programe i prijedloge projekata koji su podnošeni međunarodnim institucijama, 

a koji su rezultirali projektima od koristi za sistem javnih nabavki. Iznosi navedeni u analizi su okvirni i 

predstavljaju procjenu potrebnih sredstava za npr. organizaciju Foruma, specijalističkih obuka i slično. 

Predstavnik Državne komisije je uradio sličnu procjenu.  

Sporazum sa Privrednom komorom CG je takođe potpisan i dogovorena je organizacija specijalističkih 

obuka, a Predsjednik KT je istakao da ne treba stati na toj aktivnosti, već produbljivati saradnju i sa 

Zajednicom opština i privrednim subjektima. Članovi KT su, kako je kazao, dostav ljali svoje prijedloge 

za poboljšanje Nacrta ZJN prema kojima je Radna grupa imala odgovoran odnos, a prilozi za Izvještaj 

za Odbor za stabilizaciju i pridruživanje će biti sastavni dio Godišnjeg Izvještaja. Što se tiče Mjere 39, 

Predsjednik KT je naveo da će se, u saradnji sa Vladom Slovenije, izraditi brošure, flajeri i druga 

literatura sa ciljem promovisanja znanja iz oblasti zelenih javnih nabavki. Zaključio je da su obaveze 

definisane na X sjednici ispunjene na korektan način.  

 

Treća tačka Dnevnog reda 

U svijetlu mjerila za zatvaranje Pregovaračkog poglavlja 5, i dalje smo u fazi kad je dosta toga završeno, 

a dosta i nije, jer su u pitanju kontinuirane aktivnosti, kazao je Predsjednik  KT. Vlada je usvojila zakone 

o koncesijama i JPP, dok je Prijedlog ZJN prošao pregled od strane EK (uz manje primjedbe) i trenutno 

je na Vladi, uz mogućnost daljih izmjena u skladu sa novodonešenim aktima koji se odnose na 

organizaciju i način rada državne uprave. Što se tiče dijela Strategije vezano za koncesije i JPP, rečeno 
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je da će isti biti urađen u sklopu pomenutog Projekta. Što se tiče Mjera AP vezanih za transparentnost 

sistema i borbu protiv korupcije, Predsjednik je istakao da se na internet stranici UJN i Portalu javnih 

nabavki nudi veliki broj informacija, a aktivnosti na realizaciji pomenutih mjera su sprovedene sa DK, 

MF i UIP, a podsjetio je i na Sporazum o saradnji potpisan sa ASK u okviru kojeg je otvoren link za 

prijavu korupcije i održane obuke za predstavnike policije, tužilaštva i sudstva. Najavio je nastavak tih 

aktivnosti. 

Na pitanje Zorana Ercega da li je još moguće intervenisati na Prijedlogu novog ZJN, Predsjednik KT je 

kazao da ima mogućnosti za intervenciju do rasprave i usvajanja Zakona na Skupštini. Gdin Kajević iz 

UIP je, saglasan sa Gdinom Ercegom, izrazio razočarenje što se ne usvajaju prijedlozi za poboljšanje 

zakonskog teksta, bez obrazloženja. Gdin Erceg je izrazio neslaganje sa praksom da sve podzakonske 

akte i dokumente propisuje MF, bez prihvatanja sugestija da se izbjegne pretjerano normiranje i 

pojednostave procedure. Takođe je naveo da problem nije u odredbama Direktiva EU, već 

formalnostima koje propisuje nacionalno zakonodavstvo. Marija Vulić iz Skupštine je izrazila neslaganje 

sa odredbama Zakona koje se tiču statusa službenika za javne nabavke i članova Komisija za otvaranje 

i vrednovanje ponuda. Predsjednik KT je ukazao da Prijedlog novog ZJN daje zadovoljavajuća rješenja, 

ali i da nije bilo u moći Radne grupe da određena rješenje koriguje. Sugerisao je članovima KT da 

pripreme svoje sugestije za poboljšanje Prijedloga i podnesu ih Vladi CG, prije nego što isti dođe na 

usvajanje od strane Skupštine. Rasprava je dalje tekla oko pojedinih odredbi novog ZJN, a ticala se  

nabavki male vrijednosti, nabavki po partijama, žalbenog postupka, fizičkih lica kao ponuđača u 

postupku, itd.  

Predsjednik KT je obavezao sekretara KT da najnoviji tekst Zakona pošalje svim članovima KT.  

 

 Četvrta tačka Dnevnog reda 

Predsjednik KT je kazao da će UJN izraditi Izvještaj o implementaciji Strategije za 2018. godinu koji će 

biti poslat članovima KT na eventualne sugestije i komentare, prije podnošenja istog Vladi Crne Gore. 

Na pitanje Gđe Vulić da li će ove godine biti održan Forum o javnim nabavkama, odgovorio je da za 

organizaciju istog nema dovoljno vremena. 

 

Sastanak je završen u 10: 30 časova. 

 

 

Zapisnik sačinila                                                                                                                          Ovjerio 

    Sekretar KT                                                                                                                         Predsjednik KT 

Svetlana Tomović, s.r.                                                                                                     dr Mersad MUJEVIĆ ,s.r 

 

 

 


